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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Justitsministeren

3. januar 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 61

Vil ministeren kommentere historien bragt i TV 2 Nyhederne den 20/12-07 om 

transport at heste fra et marked i Polen til et slagteri i Italien og oplyse, hvad 

ministeren agter at gøre for at andre EU-lande overholder reglerne om 

dyretransporter?

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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